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Zápis č.1/2011
zo zasadnutia komisie pre šport, kultúru a vzdelävanie, konaného dňa 26.01.2011

•.;

Prítomní:: podľa prezenčnej listiny

Program:
1. Úvod
2. Zabezpečenie detského maškarného plesu
3. Statút Blavských novín a Statút redakčnej rady
4. Nadstavba Materskej školy
5. Rôzne

K bodu 1:

Zasadnutie otvoril predseda komisie, privítal prítomných členov na prvom zasadnutí komisie
a oboznámil ich s uzneseniami obecného zastupiteľstva o vymenovaný predsedu a členov komisie
pre šport, kultúru a vzdelávanie.
Zároveň podakoval členom komisie, že prijali ponuku pracovať v tejto komisii.

Predseda privítal na zasadnutí starostku obce p. Krajčovičovú

K bodu 2:

Detský maškarný ples sa uskutoční dňa 26.02.2011 v Spoločenskom dome PD. Sponzorom boli
zaslané listy o pomoc pri zabezpečení uvedenej akcie.

Zo strany členov komisie vzišli nasledovné pripomienky:
oceňovať deti od troch rokov,
masky budú hodnotiť členovia komisie, pričom sa bude zohtadňovat vlastný prínos pri
tvorbe masky,

pred vstupom do sály registrácia masiek a predaj tombolových lístkov sa uskutoční v inom
priestore,
zabezpečiť min. dvoch mládežníkov (v maskách), ktorí by sa starali o zábavu detí.

Úlohy:
Členovia komisie:

zápis masiek
organizačne zabezpečia usporiadaterskú službu pri vchode,
podierajú sa vyhodnotení masiek a odovzdávanie cien,
predaj tomboly

ZacharJ.:

• ponuku spoločnosti zo Smoleníc, ktorá poskytuje moderátorov, ozvučenie a
animátorov

Remenárová M.:
• zo strany obce bola zaslaná objednávka o zabezpečenie maškarného plesu.

S uvedenou ponukou sa bude počítať pri ďalších akciách organizovaných obcou,
• oslovené firmy ohľadom sponzorstva,
• záujem zo strany mládežníkov o obnovenie tradície maškarného plesu pre ich

generáciu.

Danišová H.:

• pomoc zo strany zs pri príprave, výzdobe k maškarnému plesu



K bodu 3:

Zo strany členov komisie k predloženým dokumentom neboli zásadné pripomienky. Za vedúceho
redaktora bola doporučená p. Hideghétiová, ktorá má s touto prácou skúsenosti. Za člena
redakčnej rady bol navrhnutý Ing. Martin Junas.

K bodu 4:

Predseda komisie oboznámil s projektom nadstavby MŠ a požiadal o názor členov komisie
k výstavbe novej MŠ alebo realizácie nadstavby existujúcej MŠ.

Existujúca MŠ je projektovaná ako dvojtriedna MŠ s kapacitou po 30 detí. Uvedená kapacita
nepostačuje súčasným požiadavkám a je potrebné dodržať požiadavky vyhlášky MZ SR
č.527/2007 Z.z. o podrobnostiach o požiadavkách na zariadenia pre deti a mládež.

Zároveň informoval o názore vedenia ZŠ o prvoradé dokončenie rekonštrukcie ZŠ.

K bodu 5:

Remenárová M.

• členov komisie oboznámila s kalendárom verejného života na rok 2011,
• informovala o akcii: Pochováva nie basy. Akcia je naplánovaná na 05.03.2011

z dôvodu organizovania sprievodu obcou. Sprievod sa uskutoční za účasti
"divadelníkov" z našej obce.

Krajčovičová B - starostka.:

• pri organizovaní sprievodu prisľúbili účasť členovia skupiny BLAVANKA, ako
sprievodná akcia sa plánuje pečenie šišiek.

• požiadala o názor pre vystúpenie na akcii Bohunicách pri kaštieli.

ZacharJ.:

• MDD organizovať v úzkej spolupráci so ZŠ ako jednu akciu.

Závery komisie:

1. Komisia odporúča:
a) Prepracovať existujúci projekt nadstavby MŠ podľa nových požiadaviek.
b) V roku 2011 zrealizovať dokončenie rekonštrukcie ZŠ.
c) Akcia v Bohunicách pri kaštieli:

• v piatok zachovať divadelné predstavenie (osloviť Radošinské naivné divadlo,
Divadlo Andreja Bagara),

• v sobotu vystúpenie českého komika a speváka ( Gott )

• nedeľa voľný deň.
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Ing. Jozef Zachar
predseda komisie


